
Boligudvalget

Til: Økonomi- og erhvervsministeren

Dato: 3. maj 2011

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Samrådsspørgsmål T
Agter ministeren at tage initiativ til at snelastnormen laves om, som følge af SBI’s
påpegning af at den nuværende ikke har vist sig god nok?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Bjarne Laustsen (S).

På udvalgets vegne

Nanna Westerby
formand
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